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کادمـــی اســـتقلال در رده های نونهالان و جوانـــان در کورس قهرمانی قرار  آ
گرفتـــه و ایـــن احتمال وجـــود دارد تا قهرمانی تهران در این دو رده ســـنی به 
کادمی استقلال اعتقاد دارد  آبی ها برســـد؛ هرچند اصغر حاجیلو، مدیر آ
کادمی در قهرمانی ها خلاصه نشده و به این موضوع بر می گردد  موفقیت در آ
کادمی و از رده های ســـنی به خصوص امیدها به منظور  که بازیکنانی از آ
صرفه جویی در مســـائل اقتصادی و بعضا به خاطر موارد فوتبالی به تیم 
اصلی راه پیدا کرده و به تیم بزرگسالان تزریق شوند. صحبت با حاجیلو را از 
کادمی آغاز کرده و در ادامه درباره سایر موارد مانند وضعیت تیم بزرگسالان  آ
استقلال، سوالاتی را از وی مطرح کردیم. این گفت وگو را در ادامه می خوانید. 

کادمی استقلال آغاز کنیم، شرایط چطور است؟ صحبت را از وضعیت آ
خدا را شکر که در آرامش هستیم. البته آقای خطیر به عنوان مدیرعامل باشگاه 
کادمـــی و باشـــگاه را تـــوام با هم دارد و خیلی ســـعی می کند به امور ما  دغدغـــه آ
رســـیدگی کند؛ هرچند خودش در برنامه اخیر تلویزیونی گفت من هنوز هیچ 
کاری نکردم. در هر صورت به قدری مشکلات در باشگاه وجود دارد که نمی تواند 
حواسش را به جای دیگری معطوف کند. چند سال بدهی و مشکلات جمع شده 
و همه اینها تمام  وقت و تمرکز آدم را می گیرد. با این حال من به شخصه درحال 
کادمی را از طریق پیدا کردن اسپانسر تامین کنیم.  تلاش هستم تا بتوانیم مخارج آ

شرایط تیم های رده های سنی چطور است؟
امســـال به احتمال زیاد تیم های جوانان و نونهالان اســـتقلال عنوان قهرمانی را 
به دست خواهند آورد. این تیم ها در حال حاضر جایگاه خوبی دارند و در کورس 
هستند. در تیم نوجوانان هم بازیکنانی حضور دارند که می توانند سال آینده در 
تیـــم جوانـــان خود را به عنوان پدیده های بعدی فوتبـــال ایران مطرح کنند. اینها 
به قدری استعداد دارند که از حالا می توان به آنها بسیار امیدوار بود. ما روی اینها 
کار کردیم. در برخی امور از حسین صالح، به عنوان مدرس کنفدراسیون فوتبال 
کادمی برای ساختن  آسیا کمک گرفتیم که انصافا او خیلی کمک حال ما در آ

و پرورش بازیکنان در رده های سنی مختلف بوده است. 

کادمیک هم در تیم های رده های سنی کار کرده  به نظر می رسد روی بخش های آ
باشید. 

بله، درســـت اســـت. به جز کارهای فرعی بخشـــی از کار ما روی دانش فوتبال و 
تزریق آن از بدنه مربیان به داخل زمین و ساق های بازیکنان بوده است. در این 

بین از مربیانی بهره می بریم که اساتید دانشگاهی هستند و همان طور که گفتید 
کادمیک در تیم های رده های سنی هستیم تا  به دنبال علمی کردن و مباحث آ
همه حواس مان فقط معطوف به مباحث فنی و تاکتیکی نباشد. ما درخصوص 
کادمی استقلال بهره می بریم که  مسائل مرتبط با فیزیولوژی از آزمایشگاهی برای آ
کادمی  یکی از بهترین و مجهزترین آزمایشگاه های کشور است. سمت و سوی آ
خود را به سمت علمی شدن برده ایم و از حرف زدن فاصله گرفته ایم و به دنبال 
کادمی مانند یک گلخانه اســـت و پرورش  عمل کردن هســـتیم. از دیدگاه من آ

بازیکنانی که بتوانند آینده استقلال باشند برای ما مهم تر از قهرمانی است. 

کادمی را چطور ارزیابی می کنید؟ دستاوردهای حضور آرش برهانی در آ
کادمی زحمت کشـــیده و دو ســـال تیم امید را قهرمان کرد. این  آرش خیلی در آ
در حالی اســـت که امروز حتی یک بازیکن تیم امید که ســـال گذشـــته برای این 
تیم بازی می کرد، در تیم بزرگسالان استقلال بازی نمی کند. اما اگر من بتوانم دو 
تا بازیکن را به تیم اصلی اضافه کنم این می تواند یک دستاورد و موفقیت برای 
کادمی  کادمی باشد. در هر صورت خوشبختانه جواد نکونام عرق زیادی به آ آ
دارد. خود او هم از پایه ها شروع کرده و به این بحث اعتقاد دارد که اگر بازیکنی 
کادمی بیاید هم تعصب زیادی دارد و هم اینکه در مسائل اقتصادی می تواند  از آ
به سود باشگاه باشد، چون تک تک این بازیکنان سرمایه باشگاه هستند و برای 
تزریق آنها به باشگاه و تیم اصلی هزینه های گزاف امروزی صرف نخواهد شد. 
بازیکنی مانند ســـینا ســـعیدی فر در تیم جوانان دروازه بان استقلال بود. یا امید 
نورافکن، محسن کریمی، رضا آذری یا آرش رضاوند که مشکلاتی برای او به وجود 
آمد و درنهایت از تیمی دیگر دوباره به استقلال پیوست. یکی از مشکلات ما این 
کادمی پر نکند،  است که اگر سرمربی تیم اصلی سهمیه زیر 23 سال خود را از آ
این بازیکنان مجبور می شوند به تیم های دیگر بروند. وقتی این اتفاق می افتد 
باید با صرف پول بسیار بیشتر و چند برابر دوباره بازیکن خودتان را بازگردانید. 

مشکلات بین خطیر و نکونام کاملا حل شده است؟
. در جلســـه ای که خودشـــان شـــخصا داشـــتند مشـــکلات  بله خدا را شـــکر
حل و فصل شده و آرامش برقرار است. البته در جلسه ای که با حضور خطیر 
برگزار شـــد شـــاید آنها نتوانســـتند در چنین محیطی و مقابل علی دبیر حرف 
دل خود را بزنند. البته خطیر حق را به نکونام می دهد اما از ســـوی دیگر هم 
خودش به عنوان مدیر باشگاه برای خودش حقوقی را قائل است. شاید شرح 
وظایـــف طرفیـــن متفاوت باشـــد اما هدف هر دو طـــرف موفقیت و درنهایت 
قهرمانی در استقلال است. خدا را شکر در جلسه اخیر با حضور پیشکسوتان 
نیز توانســـتند حرف دل خود را زده و به حواشـــی و مشـــکلات پایان دهند. در 
یاد است. وقتی یک حرف از جانب خطیر  فضایی هستیم که واسطه نقال ز
را خارج از سیســـتم به نکونام می رســـانند تا این حرف به گوش جواد برســـد، 

هـــزار جـــور عوض می شـــود و این بحـــث باعث ناراحتی او می شـــود؛ متقابلا 
. اما وقتی دو تایی با هم دور یک میز بنشـــینند و مشـــکلات را  نیز همین طور
 ، رو در رو بـــا هـــم مطرح کنند مطمئن باشـــید به طـــور حتم به راهکارهای بهتر
درســـت تر و بیشـــتری هم برای حل موانع و مشـــکلات می رســـند. در این بین 
یکنان نیز با در نظر گرفتن نظر سرمربی و بعضا  می توان درباره پرداختی به باز
مدیریت، اولویت  بندی هایی کرد تا مشـــکلات و تبعات بعدی مانند بســـته 
یکنان کلیدی  ی جذب باز شـــدن پنجره ایجاد نشـــود. در این بین می توان رو

و تقویت تیم هم بهتر از گذشته حساب کرد. 

البته برخی در اطراف تیم و این افراد هستند که انگار آرامش در استقلال را دوست 
ندارند و مدام به برخی شیطنت ها دامن می زنند. حتما نامه عزل نکونام که البته 

بعدا لغو شده بود را دیده اید. 
اگر این دو نفر بدون واسطه با هم در ارتباط باشند هیچ وقت این مسائل 

پیـــش نمی آیـــد. به طـــور مثال جـــواد می تواند بعد از تمریـــن به دفتر 
باشگاه برود یا خطیر در تمرینات حاضر شود یا یک جایی با هم 

قرار بگذارند و با هم بنشینند و چای بنوشند. اینکه به وسیله 
واسطه های بیرونی در ارتباط باشند اصلا خوب نیست. 

از ماجرای نامه اختیار عزل نکونام به خطیر باخبر بودید؟
، خبر نداشتم؛ هرچند بعید است اصلا چنین  خیر

چیزی مطرح شده باشد. 

علیرضا اکبرپور در مصاحبه ای گفته بود: »در فوتبال پایه 
دیده ام برخی تیم  ها در قهوه  خانه ها قرارداد می  بندند و با 
این مسائل انتظار نتیجه گیری دارید؟ فوتبال ما چوب 
عدم توجـــه بـــه پایه را می خـــورد.« این اظهارات تا چه 

اندازه می تواند درست باشد؟
ســـالیان ســـال اســـت این اتفاق می افتـــد؛ هرچند 

کادمی بســـته می شـــود اما  قرارداد های ما در محل آ
به صـــورت کلی خود اکبرپور هـــم می داند که خیلی 

از مربیـــان یـــک کانون کوچکی را درســـت کرده اند که 
جلســـات آنها بعضا در کافی شاپ ها برگزار می شود. 
مـــن قضاوتی دربـــاره آنها نمی کنم اما چنین موضوعی 
صحت دارد که این نفرات دور هم می نشینند و درباره 

یکنان شـــان بـــا هـــم حرف می زننـــد و بعضا  تیم هـــا و باز
یکنـــان خـــود را در بیـــن یکدیگر جابه جـــا می کنند. این  باز

اتفاقات در فوتبال افتاده و سال های بعد هم خواهد افتاد. 

جدول رقابت های گلزنان لیگ برتر در فصل جدید امیدوار کننده به نظر می رسد . 
بازیکنانی که در این فصل خود را کاندید آقای گلی کردند عملکرد خوبی داشتند. 
هرچند هنوز در بین برخی مهاجمان ضعف گلزنی مشاهده می شود و این نقص 
در فوتبال ما همچنان به قوت خود باقی است اما به نظرمی رسد از همین حالا 
می توانیم چند کاندیدای عنوان آقای گلی را حدس بزنیم. با نگاهی به عملکرد 
بازیکنان حاضر در لیگ برتر این رضا اسدی است که همچون فصل گذشته 
خود را در جمع مدعیان مطرح کرده و البته این بار خیز بلندی برای آقای گلی 

برداشته است. 

  فصلی که غافلگیر شدیم
فصل گذشته و در بیست ودومین دوره مسابقات لیگ برتر فوتبال ایران، شهریار 
، مهاجم سپاهان که همین حالا هم با به ثمر رساندن دو گل خود را در جمع  مغانلو
مدعیان قرار داده است با ۱3 گل آقای گل رقابت های لیگ برتر شد. جذابیت عنوان 
آقای گلی در فصل گذشـــته از این جهت بود که تا هفته آخر و حتی تا ثانیه های 
آخر مشـــخص نبود چه کســـی آقای گل می شـــود. در شرایطی که به نظر می رسید 
مهدی قایدی شانس زیادی برای کسب این عنوان دارد اما او با۱2 گل به کار خود 
پایان داد. قایدی در بازی آخر استقلال برابر تراکتور سه گل به ثمر رساند و ۱2 گله 
شد. او با اختلاف یک گل بالاتر از مغانلو در یک قدمی آقای گلی قرار داشت اما 
مهاجم سپاهان در بازی آخر مقابل مس، با به ثمر رساندن گل دقایق آخر ۱3 گله 
شد و با کنار زدن قایدی، این جایگاه را به خود اختصاص داد. در آن مقطع رضا 
اسدی که تا هفته های آخر صدرنشین بود به همراه محمدعباس زاده در رتبه های 
بعدی قرار گرفتند. فصل گذشته تعداد ۱3 گل برای عنوان آقای گلی آماری بسیار 
عجیب و ناامید کننده بود در شرایطی که توقع داشتیم با توجه به تنور داغ و به شدت 
، شاهد گل های بیشتری باشیم اما مهاجمان با توجه به  هیجانی مسابقات لیگ برتر
تفکرات تدافعی مربیان کمتر فرصت گلزنی پیدا کردند. بدون شک باید باور کنیم 
که تیم ها در ایران قبل از اینکه گل بزنند به گل نخوردن فکر می کنند و همین هم 
باعث شده تا هم فقر مهاجم داشته و هم در گلزنی با چالش های بسیاری روبه رو 
شویم. با نگاهی به آمار گلزنی مهاجمان در ادوار گذشته و کسب عنوان آقای گلی 
همچنان این رضا نوروزی از فولاد است که با 2۴ گل پرچمدار جدول گلزنان 22 

دوره گذشته لیگ برتر است. 

  آمار آقای گل های لیگ برتر در ۲۲ دوره از این مسابقات 
به ترتیب زیر است:

لیگ اول: غلامرضا عنایتی )ابومسلم( با ۱۷ گل، لیگ دوم: ادموندبزیک )سپاهان( 
با ۱3 گل، لیگ ســـوم: علی دایی)پرســـپولیس( با ۱۶ گل، لیگ چهارم: غلامرضا 
عنایتی )استقلال( با 2۰ گل، لیگ پنجم: غلامرضا عنایتی )استقلال( با 2۱ گل، 
لیگ ششم: مهدی رجب زاده )ذوب آهن( و دنی اولروم )ابومسلم( با ۱۷ گل، لیگ 
هفتم: محســـن خلیلی )پرســـپولیس( و هادی اصغری )راه آهن( با ۱۸ گل، لیگ 
هشتم: آرش برهانی )استقلال( با 2۱ گل، لیگ نهم: عماد رضا )سپاهان( با ۱۹ گل، 
لیگ دهم: رضا نوروزی )فولاد( با 2۴ گل، لیگ یازدهم: کریم انصاری فرد )سایپا( 
با 2۱ گل، لیگ دوازدهم: ســـیدجلال رافخایی )ملوان( با ۱۹ گل، لیگ ســـیزدهم: 
( با 2۰  ( با ۱۴ گل، لیگ چهاردهم: لوسیانو ادینیو )تراکتور کریم انصاری فرد)تراکتور

گل، لیگ پانزدهم: مهدی طارمی )پرسپولیس( با ۱۶ گل، لیگ شانزدهم: مهدی 
طارمی )پرسپولیس( با ۱۸ گل، لیگ هفدهم: علی علیپور )پرسپولیس( با ۱۹ گل، 
لیگ هجدهم:کی روش استنلی)سپاهان( و لوسیانو پریرا)فولاد( با ۱۶ گل، لیگ 
نوزدهم: شیخ دیاباته )استقلال( با ۱۵ گل، لیگ بیستم: سجاد شهباززاده)سپاهان( 
با 2۰ گل، لیگ بیســـت ویکم: گادوین منشـــا)مس رفســـنجان( با ۱۴ گل و لیگ 

بیست ودوم:شهریار مقانلو )سپاهان( ۱3 گل. 

  تازه واردهای خوشقدم
در فصل جدید رقابت های لیگ برتر این رضا اسدی از سپاهان است که با پنج گل 
زده در مکان اول قرار دارد. عملکرد اسدی در گلزنی فقط معطوف به باشگاه تراکتور 
نشـــد. این بازیکن که ذاتا مهاجم نیســـت فصل گذشته تا یک قدمی آقای گلی 
پیش رفت اما نتوانست با مهاجمان حاضر در لیگ رقابت کند و درنهایت این 
عنوان را واگذار کرد. این بار اما به نظر می رسد این خرید قدرتمند می خواهد کار 
ناتمام خود در باشگاه سپاهان را تکمیل کند. درحالی که باشگاه سپاهان فقط 
پنج بازی برگزار کرده اسدی هم پنج گل زده و آمار یک گل در هر بازی را به نام 
خود ثبت کرده است. البته اسدی تنها خرید گلزن این دوره از رقابت ها نیست 
اگر به جدول بازیکنان برتر و گلزن لیگ برتر نگاهی بیندازید اغلب بازیکنانی که 
در این جدول حضور دارند خرید جدید تیم شان محسوب می شوند. در جدول 
گلزنان لیگ برتر پس از رضا اسدی، محمدجواد محمدی بازیکن ذوب آهن با 
ســـه گل حضور دارد. او نیز خرید جدید باشـــگاهش محسوب می شود و فصل 
گذشـــته در هوادار حضور داشـــت رضا جعفری نیز برای ملوان شرایط مشابهی 
دارند و او نیز از نساجی به ملوان پیوسته است. ملوان تاکنون شش بازی خود 
را پشت سر گذاشته که با احتساب سه گل رضا جعفری این بازیکن تقریبا در 
هر یک بازی در میان یک گل به ثمر رسانده که اتفاق خوبی است. در جدول 
گلزنان لیگ برتر به جز این دو بازیکن طالب ریکانی از صنعت نفت و مسعود 
زائرکاظمینی از ملوان نیز سه گله بوده و در جایگاه دوم قرار دارند. این دو اما فصل 

قبل هم همین تیم ها را همراهی می کردند و خرید جدید محسوب نمی شوند. 
البته این همه ماجرا درمورد گلزنان لیگ برتر نیست نباید. فراموش کنیم بازیکنی 
همچون عیسی آل کثیر که در فصل جدید رقابت های لیگ برتر خود را با دو گل 
در جدول گلزنان جای داده است فقط در یک بازی حضور داشته است و شاید 
اگر بیشتر فرصت بازی پیدا می کرد به تهدید جدی برای هم تیمی اش رضا اسدی 
تبدیل شـــده بود. چیزی که در این جدول به شـــدت خودنمایی می کند و البته 

جای امیدواری دارد این است که اغلب حاضرین در جدول گلزنان فصل جاری 
، امین قاسمی نژاد، پوریا  بازیکنان تازه وارد به تیم هایشان هستند. عیسی آل کثیر
، مهدی عبدی،  سرآبادانی، مهدی لیموچی، سامان نریمان جهان، شهریارمغانلو
عیسی مرادی و آریا یوسفی بازیکنان دوگله ای هستند که جایگاه سوم این جدول 
را به خود اختصاص دادند. از این جمع تنها ســـه بازیکن به نام های ســـرآبادانی، 
مغانلو و یوسفی فصل قبل در همین تیم ها حضور داشتند. از این رو می توانیم ادعا 
کنیـــم تـــا اینجای کار خریدهـــای خوب حق مطلب را ادا کرده و مربیان را به خاطر 
انتخاب شان روسفید کردند. از بین ۱۴ بازیکنی که در جدول آقای گلی لیگ برتر 
قرار دارند ۱۰ بازیکن خرید جدید محسوب می شوند و این یعنی ۷۱ درصد از گلزنان 

لیگ جاری از خریدهای جدید هستند. 

  هنوز هم فقر مهاجم داریم
شاید برایتان جالب باشد بدانید درحال حاضر از بین ۱۴ بازیکنی که در جدول 
گلزنان نام خود را مطرح کردند فقط ۵۰ درصد از آنها مهاجم هســـتند و بقیه جور 
مهاجمان را کشیدند. شاید در ظاهر آمار گلزنی برای تیم های لیگ برتری در فصل 
جدید خوب باشد اما واقعیت این است که همچنان حال مهاجمان فوتبال ایران 
خوب نیســـت. به همین دلیل اســـت که در شـــرایط فعلی مربی همچون یحیی 
گل محمدی برای جذب یک مهاجم خارجی به آب و آتش می زند. اگر در فوتبال 
ایران با توجه به توانایی بازیکنان مهاجم خوب در دسترس بود قطعا هیچ تیمی به 
سراغ مهاجم خارجی نمی رفت. همین حالا هم بازیکنان خارجی زیادی در لیگ 
برتر جور مهاجمان داخلی را می کشند. شاید اگر کمی واقع بین باشیم باید بپذیریم 
که فاصله گرفتن برخی مربیان از بازی تدافعی، این فرصت را به بازیکنان داده است 
تا با حرکات رو به جلو مهاجمان را به خوبی تغذیه کنند و دلیل گلزنی تیم ها طی 
هفته های جاری همین تفکر هجومی بود. البته باید امیدوار باشیم که شرایط بهتر 
شود چراکه اگر از وضعیت فعلی لیگ فاصله بگیریم و بازی ها بدون وقفه برگزار 
شوند بدون شک نتایج بهتری حاصل خواهند شد. همه اینها اما نمی تواند بهانه ای 
برای عدم وجود مهاجمان ششدانگ باشد. مهاجمانی که بتوانند در بزنگاه های 
حساس جور تیم را کشیده و به قولی برایشان بازی را دربیاورند. البته قانون استفاده 
از بازیکنان جوان در لیگ برتر شاید به نوعی این مشکل را برطرف کند البته این 
راه حل اصلی نیست اما همین که بتوانیم به هر طریقی بازیکنان جوان را به لیگ 
تزریق کنیم قطعا از بین آنها استعدادهای بهتری معرفی و مهاجمان توانمندی به 

لیگ اضافه می شوند. 

اصغر حاجیلو در گفت وگو با »فرهیختگان«: پرورش بازیکنانی که بتوانند آینده استقلال باشند مهم تر از قهرمانی است

خطیر و نکونام کنار هم باشند کسی نمی تواند آرامش تیم را به هم بزند
 سال هاست برخی در کافی شاپ تیم های پایه را می بندند                     امسال می توانیم در دو رده سنی قهرمان شویم

جدول گلزنان لیگ برتر امیدوار کننده اما با چالش

تازه واردها جواب اعتماد مربیان را دادند
سردار آزمون در گفت وگو با »فرهیختگان«: 

برای کی روش احترام زیادی قائلم 

امیدوارم در فینال جام 
ملت ها هم با کی روش 

روبه رو شویم!
سردار آزمون با گل جمعه شب خود مقابل اردن چهل و ششمین گل ملی 
خـــود را بـــه ثمر رســـاند تا به رقابت خود برای شکســـتن رکورد کریم باقری 
به عنـــوان دومیـــن گلزن ملی ایران با ۵۰ گل با مهـــدی طارمی ادامه دهد. 
کریم باقری که در دهه های ۷۰ و ۸۰ شمسی هافبک دفاعی تیم ملی بود، 
رکورد خیره  کننده ۵۰ گل ملی را دارد و دومین گلزن ملی تاریخ فوتبال ایران 
پس از علی دایی است و حالا اگر سردار آزمون فقط چهار گل دیگر به ثمر 
برساند، می  تواند به دومین گلزن تاریخ فوتبال ایران تبدیل شود. اتفاقی که 
وقوعش اصلا بعید نیست، به خصوص که سردار 2۸ ساله وقت زیادی 

برای ادامه بازی در تیم ملی فوتبال ایران دارد.
این در حالی است که موتور بسیاری از بازیکنان ملی مانند همین علی 
دایی یا کریســـتیانو رونالدو بعد از 3۰ســـالگی تازه روشـــن شده و اگر این 
مصداق برای آزمون هم محقق شود با توجه به گل های بیشتر احتمالی 
این بازیکن تا 3۰ سالگی، می توان به رکورد شکنی او به عنوان بهترین گلزن 
ملی ایران و آسیا نیز در پایان روزهای فوتبالی این ستاره تیم ملی نیز امیدوار 
بود. در عین حال مهدی طارمی هم که ۴2 گل به ثمر رسانده، ۸ گل تا کریم 
باقری و ۴ گل تا سردار آزمون فاصله دارد و با توجه به در پیش بودن جام 
ملت ها و دو بازی ایران در مقدماتی جام جهانی او این فاصله را کاهش 
خواهد داد. این در حالی است که بازیکن تیم ملی هم مانند سردار می تواند 
به روزهای روشن پیش رو برای جابه جا کردن رکوردهای گلزنی در تیم ملی 
امیدوار باشد. تیم ملی فوتبال ایران در ادامه رقابت های تدارکاتی خود در 
تورنمنت اردن فرداشـــب در فینال این رقابت ها به مصاف تیم ملی قطر 
خواهد رفت. این دیدار از چند جنبه برای قلعه نویی و شاگردانش بسیار 
حائز اهمیت است. در ابتدا اینکه پیروزی در این دیدار می تواند رکورد 
بردهای پیاپی تیم ملی را افزایش داده و روحیه ملی پوشان در آستانه جام 

ملت ها را افزایش دهد. از سوی دیگر قهرمانی در این تورنمنت 
بعد از قهرمانی در کافا، یک دستاورد مثبت دیگر برای تیم 
ملی و کادر آن خواهد بود و در نهایت هم برتری در تقابل با 

تیم کی روش می تواند از لحاظ فنی و تاکتیکی به سود 
تیم ما و کادر فنی اش باشد.

بر همین اساس سردار آزمون مهاجم تیم ملی 
ایران در گفت و گویی با »فرهیختگان« درباره 

تقابل تیم ملی با کی روش و احساس وی از 
این مسابقه، گفت: »بالاخره کی روش قبلا 
مربی ما در تیم ملی بوده و همین چهره نیز 
برای اولین بار من را به اردوی تیم ملی ایران 
دعوت کرده و به واسطه او پیراهن تیم ملی 
را بـــر تن کـــردم.« وی ادامه داد: »بنابراین 
احترام بسیار زیادی را برای او قائل هستم 
و امیدوارم در مسیر مربیگری خود در تیم 
ملی قطر هم موفق باشد.« سردار همچنین 
دربـــاره بازی فرداشـــب ایران و قطر یادآور 
شد: »امیدوارم یک بازی خوب و جذاب 
را از دو تیم شـــاهد باشـــیم، ضمن اینکه 

امیدوارم تکرار همین رقابت ها را در فینال 
جام ملت های آسیا شاهد باشیم.«

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار


